

Title (en)
APPARATUS FOR FEEDING POWDERY MATERIAL.

Title (de)
VORRICHTUNG ZUM ZUFÜHREN PULVERFÖRMIGEN MATERIALS.

Title (fr)
DISPOSITIF D'ALIMENTATION EN MATERIAU PULVERULENT.

Publication
EP 0551283 A1 19930721 (EN)

Application
EP 91915027 A 19910906

Priority
FI 904819 A 19901001

Abstract (en)
[origin: WO9206028A1] The invention relates to an apparatus for feeding powdery material from a heap of material into a conveyor, comprising a pressure feeder (1) connected to a source of pressure and provided with an inlet (5) for the powdery material and an outlet leading into the conveyor (4); and means (2) for transferring the powdery material from below the apparatus into the inlet (5). To make the operation of the apparatus more efficient, said means (2) comprise a sequence of scoops arranged to move endlessly around the apparatus, and a protective casing (10) positioned on one side of the apparatus for receiving the scoops (9) when they move away from the inlet (5), so that the apparatus is able to dig itself evenly into the heap of material while the scoops (9) transfer material into the inlet (5).

Abstract (fr)
L'invention se rapporte à un dispositif d'alimentation en matériau pulvérulent, servant à véhiculer le matériau entassé vers un convoyeur et comprenant un cylindre d'alimentation (1) relié à une source de pression et pourvu d'une entrée (5) pour le matériau pulvérulent et d'une sortie débouchant dans le convoyeur (4), ainsi que des moyens (2) servant à transférer le matériau pulvérulent depuis la partie inférieure au dispositif vers l'entrée (5). Afin de rendre le fonctionnement du dispositif plus efficace, lesdits moyens (2) comprennent une série de pelles disposées pour effectuer un déplacement sans fin autour du dispositif et un carter de protection (10) placé sur l'un des côtés du dispositif pour recevoir les pelles (9) quand elles s'éloignent de l'entrée (5), afin que le dispositif puisse s'enfoncer de façon régulière dans le matériau entassé tandis que les pelles (9) transportent le matériau vers l'entrée.

IPC 1-7
B65G 53/12; B65G 53/44

IPC 8 full level
B65G 53/12 (2006.01); **B65G 53/44** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65G 53/44 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9206028A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9206028 A1 19920416; EP 0551283 A1 19930721; FI 904819 A0 19901001; FI 904819 A 19920402; JP H06503541 A 19940421

DOCDB simple family (application)
FI 9100275 W 19910906; EP 91915027 A 19910906; FI 904819 A 19901001; JP 51435191 A 19910906